

AERVOE INDUSTRIES

ToolMates®

CROWN®

CUTTING OIL

7020G

Huile de Coupe
Aceite de Corte

- Reduces Wear
- Clean Cuts
- Soft or Hard Metals

The Professional's Choice

AVERTISSEMENT ! VAPEURS NOCIVES. NOCIF OU FATAL EN CAS D'INGESTION. (Lire les précautions au verso)

WARNING! VAPORS HARMFUL HARMFUL OR FATAL IF SWALLOWED (Read caution on back panel)

1 gal. (3.785 L)

107020GF; CS-11/26/19

AERVOE INDUSTRIES

ToolMates®

CROWN®

CUTTING OIL

7020G

Huile de Coupe
Aceite de Corte

- Reduces Wear
- Clean Cuts
- Soft or Hard Metals

The Professional's Choice

AVERTISSEMENT ! VAPEURS NOCIVES. NOCIF OU FATAL EN CAS D'INGESTION. (Lire les précautions au verso)

WARNING! VAPORS HARMFUL HARMFUL OR FATAL IF SWALLOWED (Read caution on back panel)

1 gal. (3.785 L)

107020GF; CS-11/26/19

#7020 CUTTING OIL

DESCRIPTION: An all-purpose lubricant and coolant for cutting and drilling metal surfaces. Pressure spray direct at exact cutting area. Will cling to curved or beveled surfaces for threading applications.

DIRECTIONS: Apply with a clean sprayer. For best results, use at room temperature. **DO NOT USE ON ELECTRICAL EQUIPMENT OR MACHINERY WHILE IN OPERATION.**

DANGER! Never use or store near sparks, heat, open flame or sources of ignition. Do not incinerate or store container above 120°F (49°C). Avoid continuous breathing of vapors and mist. Use with adequate ventilation. If you experience eye watering, headaches, nausea or dizziness, increase fresh airflow and/or wear NIOSH approved respiratory protection. **HARMFUL OR FATAL IF SWALLOWED. AVOID CONTACT WITH SKIN AND EYES. FIRST AID:** If swallowed, do not induce vomiting. Call physician immediately. If eye contact occurs, flush eyes with plenty of water for 15 minutes. For skin contact, wash thoroughly with soap and water. In either case, if irritation persists, see physician immediately.

DESCRIPTION : Lubrifiant et liquide de refroidissement tout usage pour la coupe et le perçage de surfaces métalliques. Une pulvérisation à pression directe sur la zone de coupe exacte. S'imprègne aux surfaces courbes ou biseautées pour les applications de filetage.

INSTRUCTIONS : Appliquer avec un pulvérisateur propre. Pour de meilleurs résultats, utiliser à température ambiante. **NE PAS UTILISER SUR DES EQUIPEMENTS ÉLECTRIQUES OU DES MACHINES PENDANT LEUR FONCTIONNEMENT.**

DANGER ! Tenir loin des sources de chaleur, des étincelles et des flammes nues. Ne pas brûler, incinérer ou entreposer à des températures au-dessus de 120°F (49°C). Éviter de respirer en continu les vapeurs et les fines gouttelettes. Utiliser avec une ventilation adéquate. Si vous ressentez un larmoiement, des maux de tête, des nausées ou des vertiges, augmentez la circulation d'air frais et / ou portez une protection respiratoire approuvée par le NIOSH. **NOCIF OU FATAL SI INGÉRÉ. EVITER LE CONTACT AVEC LA PEAU ET LES YEUX. PREMIERS SOINS :** En cas d'ingestion, ne pas faire vomir. Appeler immédiatement un médecin et / ou contacter immédiatement un centre antipoison. En cas de contact avec les yeux, rincer les yeux avec beaucoup d'eau pendant 15 minutes et consulter un médecin. En cas de contact avec la peau, laver au savon et à l'eau. Dans les deux cas, si l'irritation persiste, voyez un médecin immédiatement.

HAZARDOUS CONTENTS: Petroleum Distillates 64742-65-0.
This chemical does not meet the hazardous criteria set forth by the 2012 OSHA Hazard Communications Standard (29 CFR 1910.1200). However, the Safety Data Sheet (SDS) contains valuable information critical to the safe handling and proper use of this product. This SDS should be retained and available for employees and other users of this product.

VOC Category: Cutting or Tapping Oil | VOC <3%

MADE IN U.S.A.

Please Recycle

KEEP AWAY FROM CHILDREN
For Safety Data Sheets go to www.aervoe.com.

AERVOE AERVOE INDUSTRIES INC.
Gardnerville, NV 89410 • 800-227-0196

0 88193 17020 5

107020GB; CS-11/26/19

#7020 CUTTING OIL

DESCRIPTION: An all-purpose lubricant and coolant for cutting and drilling metal surfaces. Pressure spray direct at exact cutting area. Will cling to curved or beveled surfaces for threading applications.

DIRECTIONS: Apply with a clean sprayer. For best results, use at room temperature. **DO NOT USE ON ELECTRICAL EQUIPMENT OR MACHINERY WHILE IN OPERATION.**

DANGER! Never use or store near sparks, heat, open flame or sources of ignition. Do not incinerate or store container above 120°F (49°C). Avoid continuous breathing of vapors and mist. Use with adequate ventilation. If you experience eye watering, headaches, nausea or dizziness, increase fresh airflow and/or wear NIOSH approved respiratory protection. **HARMFUL OR FATAL IF SWALLOWED. AVOID CONTACT WITH SKIN AND EYES. FIRST AID:** If swallowed, do not induce vomiting. Call physician immediately. If eye contact occurs, flush eyes with plenty of water for 15 minutes. For skin contact, wash thoroughly with soap and water. In either case, if irritation persists, see physician immediately.

DESCRIPTION : Lubrifiant et liquide de refroidissement tout usage pour la coupe et le perçage de surfaces métalliques. Une pulvérisation à pression directe sur la zone de coupe exacte. S'imprègne aux surfaces courbes ou biseautées pour les applications de filetage.

INSTRUCTIONS : Appliquer avec un pulvérisateur propre. Pour de meilleurs résultats, utiliser à température ambiante. **NE PAS UTILISER SUR DES EQUIPEMENTS ÉLECTRIQUES OU DES MACHINES PENDANT LEUR FONCTIONNEMENT.**

DANGER ! Tenir loin des sources de chaleur, des étincelles et des flammes nues. Ne pas brûler, incinérer ou entreposer à des températures au-dessus de 120°F (49°C). Éviter de respirer en continu les vapeurs et les fines gouttelettes. Utiliser avec une ventilation adéquate. Si vous ressentez un larmoiement, des maux de tête, des nausées ou des vertiges, augmentez la circulation d'air frais et / ou portez une protection respiratoire approuvée par le NIOSH. **NOCIF OU FATAL SI INGÉRÉ. EVITER LE CONTACT AVEC LA PEAU ET LES YEUX. PREMIERS SOINS :** En cas d'ingestion, ne pas faire vomir. Appeler immédiatement un médecin et / ou contacter immédiatement un centre antipoison. En cas de contact avec les yeux, rincer les yeux avec beaucoup d'eau pendant 15 minutes et consulter un médecin. En cas de contact avec la peau, laver au savon et à l'eau. Dans les deux cas, si l'irritation persiste, voyez un médecin immédiatement.

HAZARDOUS CONTENTS: Petroleum Distillates 64742-65-0.
This chemical does not meet the hazardous criteria set forth by the 2012 OSHA Hazard Communications Standard (29 CFR 1910.1200). However, the Safety Data Sheet (SDS) contains valuable information critical to the safe handling and proper use of this product. This SDS should be retained and available for employees and other users of this product.

VOC Category: Cutting or Tapping Oil | VOC <3%

MADE IN U.S.A.

Please Recycle

KEEP AWAY FROM CHILDREN
For Safety Data Sheets go to www.aervoe.com.

AERVOE AERVOE INDUSTRIES INC.
Gardnerville, NV 89410 • 800-227-0196

0 88193 17020 5

107020GB; CS-11/26/19